
Folketingets Socialudvalg

Dato: 19. maj 2005

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 9. maj 2005 føl-
ger hermed – i 5 eksemplarer – socialministerens svar på spørgsmål nr. 
315 ad L 38.

Spørgsmål nr. 315:
”Hvad er ministerens holdning til et forslag om, at alle botilbud skal have en 
udviklingsplan og ikke blot botilbud med mere end 100 beboere?”

Svar:
Der henvises til besvarelsen på spørgsmål 192.

For de botilbud, der ikke er omfattet af regionsrådets særlige forpligtigelse i 
medfør af lovforslagets § 9 til at udarbejde udviklingsplaner, vil den fortsatte 
udvikling af tilbudene skulle aftales mellem regionsrådet og kommunerne, 
som led i de årlige rammeaftaler.

Kommunerne skal hvert år fra 2007 til og med 2010 aflevere en redegørelse 
om udviklingen på det sociale område til udviklingsrådet. Heri skal kommu-
nen bl.a. redegøre for, hvordan man har tilrettelagt indsatsen over for men-
nesker, der f.eks. har behov for den omfattende støtte der gives i forbindelse 
med et botilbud.

Der er således i lovforslagets bestemmelser taget højde for, at der skal ske en 
fortsat udvikling af tilbudene, og der er derfor ikke behov for at indsætte 
yderligere bestemmelser herom.
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